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Jaume Bartumeu, si guanya, es compromet a
desbloquejar les lleis dels col·legis professionals

POLÍTICA

El candidat a la reelecció
com a cap de Govern pel
Partit Socialdemòcrata,
Jaume Bartumeu, es va
reunir ahir amb els mem-
bres del Consell de Col·le-
gis Professionals. Segons
va explicar Bartumeu, du-
rant la reunió li van mani-

festar la seva preocupació
pels tràmits de la regularit-
zació dels diversos col·le-
gis, i el candidat es va com-
prometre a tornar a entrar
els quatre projectes de llei
que van quedar aturats
amb la dissolució del Con-
sell General, «tan bon punt
comenci la legislatura».
D’altra banda, Bartumeu
també va parlar de la de-
manda dels estudiants sen-
se CASS perquè se’ls ga-
ranteixi la cobertura
sanitària, i a més va recor-
dar que «el seu programa
ja ho contempla», i va insis-
tir que «no es tracta d’un
problema de la reforma de

la llei de la CASS, sinó que
és un fet que no s’ha arribat
a contemplar mai». Sobre
la manera de garantir la co-
bertura sanitària, no va en-
trar en detalls, però va opi-
nar que això ja es decidirà
al Consell General i que
«hauran de pagar una co-
tització, mínima, però hau-
ran de pagar».

Els projectes de llei de
creació dels col·legis pro-
fessionals d’odontòlegs, lo-
gopedes, farmacèutics i
economistes van quedar
caducats en dissoldre’s el
Consell General. En aquest
punt, Bartumeu va opinar
que no són qüestions pro-

blemàtiques i per tant «res-
pectant el dret dels conse-
llers a fer esmenes, crec que
serà una tramitació ràpi-
da». A més, n’hi ha tres
més, el de psicòlegs, fisiote-
rapeutes i geòlegs que ja te-
nen els estatuts aprovats
però no s’han arribat a fer
els projectes de llei corres-
ponents

L’escola als Horts del Riu
Els candidats de la llista te-
rritorial del Partit Social-
demòcrata a Sant Julià de
Lòria, es van reunir ahir
amb la ministra d’Educació
i Cultura, Susanna Vela, i
van manifestar el seu re-

buig al projecte d’Unió
Laurediana de construir
una escola a Horts del Riu.
Segons el primer candidat
de la territorial, Bruno Bar-
tolomé, «hi ha dues mane-
res d’entendre les actua-
cions públiques, una a
favor de l’interès general i
l’altra a favor de l’interès
particular». A més, va tit-
llar d’injust el conveni que
van signar en el seu mo-
ment la ministra d’educa-
ció liberal, Roser Bastida, i
el cònsol de la parròquia,
Josep Pintat, i que suposa
grans problemes a l’hora
d’aturar-lo.

Pel que fa a la construc-

ció de l’escola, Bartolomé
va manifestar que «és in-
comprensible com es pot
defensar un projecte que es
basa en la construcció d’u-
na escola quan ja sabem
que aquest equipament no
es farà». La ministra d’E-
ducació i Cultura, Susanna
Vela, en aquest sentit, va
exposar que «no és un pro-
jecte prioritari perquè el
nombre d’alumnes proce-
dents de centres educatius
lauredians no justifica una
inversió d’aquesta magni-
tud». En la reunió també
van parlar de la rehabilita-
ció de la plaça Major i el fu-
tur de la Universitat.

Els projectes de llei de
quatre futurs col·legis
professionals van que-
dar caducats al dissol-
dre’s el Consell General
i convocar-se eleccions.
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El president de la Cambra
de Comerç d’Andorra,
Marc Pantebre, va expli-
car que, tot i que la refor-
ma tributària estigui pràc-
ticament enllestida, a falta
de l’IVA, tem que no es
pugui aplicar de forma co-
rrecta, igual que ha passat
amb la Llei de comptabili-
tat. Pantebre, amb la resta
de membres de la Cam-

bra, es va reunir amb el
candidat d’AraFutur, Jau-
me Bartumeu, i va aprofi-
tar per recordar-li que no-
més un terç dels
empresaris ha lliurat els
comptes a Govern, fet que
va qualificar de «molt
trist». Per aquest motiu,
Pantebre va insistir que
cal «molta pedagogia» i li
va confiar a Bartumeu que
no vol que passi el mateix
amb l’aplicació de la im-
posició directa, ja que «co-

rrem molts riscos». La
reunió va ser «molt inten-
sa», segons el candidat
d’AraFutur, i Pantebre va
lamentar no haver pogut
veure abans el programa
electoral, ja que el van re-
bre ahir.

Els temes que van cen-
trar la reunió entre el la
Cambra i el candidat del
PS van ser els que bàsica-
ment interessen a l’entitat,
és a dir, la reactivació
econòmica i les mesures

derivades. Pel que fa a la
inversió estrangera, Bar-
tumeu va reconèixer que
l’obertura ha de ser «gene-
ral amb excepcions» i que
per tant s’invertiria la filo-
sofia de la llei actual. Pan-
tebre va coincidir amb el
candidat sobre el grau
d’obertura de la inversió
estrangera: «El que hem
fet és entendre que ha de
ser proactiva, perquè hem
d’anar a buscar nosaltres
la inversió», va dir.

Pantebre tem que no s’aconsegueixi la
correcta aplicació de la imposició directa
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Odontòlegs, logopedes, farmacèutics i economistes li expressen la preocupació pels tràmits de regularització de les entitats 

Pantebre i Bartumeu es saluden abans d’iniciar la reunió.
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